
Bijlage 2 18F16 schriftelijke vraag over woonwagenbeleid  
 
Beste Raadsleden, Van de gemeente Zwijndrecht  

Ik heb een aantal vragen aan u over het NIEUWE Beleidskader 
gemeentelijk woonwagen- en standplaatsenbeleid dat afgelopen 
12 juli van kracht is geworden.  
Hierin staat duidelijk vermeld wie waarvoor verantwoordelijk is 
aangaande de standplaatsen voor woonwagenbewoners.  
Ik zal een aantal punten uit het beleidskader hier uitlichten en aan 
de hand daarvan een aantal vragen aan u stellen  
Concreet betekent het nieuwe beleidskader:  
*De gemeente stelt het beleid voor woonwagens en standplaatsen 
vast als onderdeel van het volkshuisvestingsbeleid;  
*Het beleid dient voldoende rekening te houden met ruimte te 
geven aan het woonwagenleven van woonwagenbewoners;  
*Hiervoor is nodig dat de behoefte aan standplaatsen helder is;  
*Het afbouwen van standplaatsen is niet toegestaan zolang er 
behoefte is aan standplaatsen;  
*Een wooningzoekende woonwagenbewoner die dit wenst, heeft 
binnen een redelijk termijn kans op een standplaats  
De vragen die ik u wil stellen zijn :  
1 Werkt u als raadslid mee aan het Beleidskader gemeentelijk 
woonwagen- en staanplaatsenbeleid, en zet u zich actief in om 
vorm te geven aan het nieuwe beleid  ?  
2 De cultuur van woonwagenbewoners , sinti en roma kan alleen 
voortbestaan als er standplaatsen worden aangelegd.  
Bent u bereid daarvoor in te zetten ?  
3 Het uitsteftbeleid is verboden.  
Bent u bereid de opgeheven standplaatsen weer te verhuren ?  
4 Het beleidskader spreekt van een “redelijk termijn“ om in 
aanmerking te komen voor een standplaats.  
Wat vindt u een redelijk termijn ?  
Met vriendelijke groet,  
H.Hulters  
Het woonwagenkamp  
Te Bolero 52 3335ED Zwijndrecht 

 


